
یادیازشهیدشهرودمظفرینیا
آرزویی که کنار حاج قاسم برآورده شد

شهید شهرود مظفری  نیا یکی دیگر از 
شــهدای همراه سپهبد قاسم سلیمانی در 
حمله تروریســتی 13 دی 1398 آمریکا 
در عراق بود. وی تیر سال 13۵۷ در شهر 
کهک در اســتان قم متولد شد. از حدود 
یک دهه قبل از شهادتش به نیروی قدس 
سپاه پاسداران انقلاب پیوست و از نیروهای 
حفاظت از سردار شــهید قاسم سلیمانی 

بود. مرتضی مظفری نیا، برادر کوچک تر شهید شهرود مظفری  نیا در مصاحبه ای 
درباره وی می گوید: »شهرود درباره کار و سختی  ها و پیچیدگی  های عملیات  ها و 
ماموریت  های خود چیزی نمی  گفت؛ او آرزوی شهادت داشت و همیشه حسرت 
می خورد که شهید مدافع حرم نشد! مخصوصا در زمان شهادت محسن حججی، 
می گفت چه شــهادت قشنگی داشت و حسرت این شهادت را می خورد! شهادت 
آرزوی دیرینه برادرم بود و می گفت: »می خواهم مثل شهید حججی شهید بشوم 
که پوزه آمریکا و اسرائیل به خاک مالیده شود.« وی افزود: این شهید عزیز حقیقتا 
مثل فرمانده اش شجاع و باایمان و به خصوص با نیرو های تحت امرش مهربان بود 
و واقعا لیاقت داشت که این گونه در جوار فرمانده شجاع و بااخلاصش به شهادت 
برسد و ما، چون همراهی همیشگی او را با سردار شهید سلیمانی می دانستیم، با 

شنیدن خبر سردار متوجه شدیم او نیز به شهادت رسیده است.
مظفری نیا ســرانجام با تیر کین دشــمن آمریکایی و در جوار حاج قاسم به 

آرزوی دیرینه خودش رسید و جام شهادت را نوشید.

حدیث دشت عشق

قاب سه نفره ای که شاید لیورپول را 
ترک کنند 

محمد صلاح عکسی را با دو بازیکن دیگر لیورپول منتشر کرد که شاید هر 
سه نفر در پایان فصل این تیم را ترک کنند.

محمد صلاح، وینگر مصری لیورپول عکسی را با دو بازیکن افسانه ای دیگر 
این تیم یعنی ترنت الکساندر آرنولد و فیرجیل فن دایک به اشتراک گذاشت.

ایــن عکس در جریان دیدار لیورپول در هفته بیســتم لیگ برتر فوتبال 
انگلیس برابر منچســتریونایتد گرفته شده است که با تساوی 2 بر 2 به پایان 
رســید. در این قاب ســه نفره محمد صلاح، ترنت الکساندر آرنولد و فیرجیل 

فن دایک پشت محوطه جریمه حریف ایستاده اند.
قرارداد این ســه بازیکن با لیورپول در پایــان فصل جاری خاتمه خواهد 
یافت. اخیراً مشخص شد که رئال مادرید به الکساندر آرنولد علاقه مند است که 
طبق گزارش ESPN در پنجره نقل  و  انتقالات ژانویه آماده جذب این بازیکن 

بود، اما لیورپول این پیشنهاد را رد کرد.

گلوپاسگلطارمیسوخت
کامبک قهرمانی میلان در فینال سوپر جام

تیــم فوتبال میلان با کامبکی دیدنی در دلامادونینای فینال ســوپرجام 
ایتالیا بر اینتر غلبه کرد و قهرمان شد.

دو پیــروزی از 2 بازی و یک جــام قهرمانی در عرض کمتر از یک هفته! 
رسیدن به چنین دســتاوردی برای حتی بزرگ ترین مربیان در کوچک ترین 
تورنمنت  های فوتبالی دنیا هم شبیه یک رؤیاست اما برای سرجیو کونسیسائو 

سرمربی جدید میلان، چنین موفقیتی الان یک خاطره است.
سرمربی پرتغالی پیشین تیم فوتبال پورتو که ابتدای هفته جاری به جای 
پائولو فونسکا هدایت میلان را برعهده گرفت، کارش را در سوپرجام ایتالیا آغاز 
کــرد و با دو کامبک منجر به پیروزی برابر رقبای پرآوازه ای مانند یوونتوس و 

اینتر، اولین قهرمانی خود به عنوان مربی در کالچو را جشن گرفت.
دیدار فینال ســوپرجام ایتالیا و دربی دلامادونیا از ساعت 22:30 دوشنبه 
شب گذشته در ورزشــگاه اول پارک شهر ریاض پایتخت عربستان )ورزشگاه 
خانگی النصر( بیــن تیم های اینتر و میلان برگزار شــد که این بازی اگرچه 
با پیشــتازی اینتر در پی درخشــش مهدی طارمی همراه شــد اما در نهایت 
روسونری بود که با کامبکی دیدنی و به یاد ماندنی موفق شد 3 بر 2 به پیروزی 

برسد و جام قهرمانی را بالای سر ببرد.
برای اینتر در این بازی مارتینس )1+4۵( و طارمی )4۷( گلزنی کردند اما 
در ادامه هرناندس )۵2(، پولیســیک )80( و آبراهام )3+90( سه بار توانستند 

دروازه افعی ها را باز کنند و شیاطین میلانی را به عنوان قهرمانی برسانند.
مهدی طارمی، مهاجم ایرانی نراتزوری از ابتدا در ترکیب این تیم به میدان 
رفت و در بهترین حضور فصلش برای اینتر موفق شــد ضمن ارائه یک بازی 
بی نقص و موثر؛ یک پاس گل و یک گل هم در این بازی به نام خود ثبت کند. 
شــب طلایی طارمی در این بازی اگرچه در پایان به تلخی شکست گرایید اما 
توانســت اعتمادبه نفس لازم برای زدن ضربات آخــر را در وی به میزان قابل 

توجهی افزایش دهد.
این شــب خاص بیش از هرکس دیگری به سرجیو کونسیسائو سرمربی 
پرتغالی و تازه از راه رســیده میلان تعلق دارد؛ کســی که توانست در اولین 
حضورش روی نیمکت روسونری بر یوونتوس غلبه و سپس با شکست اینتر در 
فینال ســوپرجام تنها در دومین بازی خود به عنوان سرمربی شیاطین میلان 

جام قهرمانی را کسب کند.
کونسیســائو در هر دو بازی توانســت نیمه دوم متفاوتــی برای حریفان 
قدرتمنــدش رقم بزند و با تاثیر روانی بــر بازیکنانش، همچنین تعویض های 

بسیار مؤثر خود جام کامیابی را خیلی زود سر بکشد.

فتحاللهزاده:باعابدینیمیآیم
کاندیدای انتخابات فدراســیون فوتبال گفــت، در صورتی که به عنوان رئیس 

فدراسیون انتخاب شود قطعاً حق پخش را زنده خواهد کرد.
علی فتح الله زاده درباره حضورش در انتخابات فدراسیون فوتبال اظهار داشت: 
قطعاً فردا )امروز( برای ریاست فدراسیون فوتبال در انتخابات ثبت نام می کنم. وی 
در مورد روند انتخابات و اختلاف نظرهایی که وجود دارد، تصریح کرد: من همیشه 
اعتقاد دارم که فوتبال آن قدر بزرگ است و آن قدر کار روی زمین داریم که به آدم ها 
خیلی احتیاج داریم. شاید امروز من رئیس شوم و یک کاری انجام دهم و فردا نایب 
 رئیس شــوم و کار دیگری انجام دهم. کار هســت و به خاطر پستی دو روزه نباید 

رفاقت ها را زیر پا بگذاریم. آنچه از ما می ماند نام نیک است. 
کاندیدای انتخابات فدراســیون فوتبال راجع به اختلافی که بین کفاشیان و 
عابدینی به وجود آمده است، تصریح کرد: امروز با هر دوی آنها صحبت کردم. آنها 
مثل گذشته با هم رفیق هستند. در فوتبال یک وقتی چنین مسائلی پیش می آید.

فتح الله زاده درباره طرح این موضوع که عابدینی جزو گزینه های نایب  رئیسی 
او خواهد بود، خاطر نشــان کرد: به هر حال ما فــردا )امروز( به جمع بندی کامل 
می رســیم. فرقی نمی کند که من رئیس باشم یا عابدینی. ما می خواهیم به فوتبال 
کمک کنیم، واقعیت این است که توان فوتبال ما از این چیزی که هست بالاتر است 

و باید به جایگاه واقعی خودمان برسیم.
وی در پاسخ به این پرسش که اگر رئیس فدراسیون شود، مشکل حق پخش 
را حل می کند، گفت: من اگر قســمت شود و بیایم هیچ کاری هم نکنم قطعاً حق 

پخش را زنده می کنم.
رجائیان:استقلالبازیکنوپولبدهدلطفیرامیدهیم

مدیرعامل باشــگاه آلومینیوم اراک گفت: اگر باشــگاه استقلال پیشنهاد ما را 
برای معاوضه بازیکن و پول بپذیرد، با پیوســتن بازیکن مــان به این تیم موافقت 

خواهیم کرد.
محمد رجائیان در مورد پیشــنهاد استقلال برای جذب محمدحسین لطفی 
اظهار داشت: همان طور که گفتم مسئولیت مستطیل سبز در اختیار حسینی است. 
برای جدایی لطفی پیشنهادهایی به باشگاه استقلال داده ایم که اگر بپذیرند شاید 
معاوضه بازیکن به همراه پول اتفاق بیفتد. اگر این شرایط مهیا شود، اجازه جدایی 

می دهیم.
۳بازیکندرلیستمازادمسرفسنجان

سه بازیکن تیم فوتبال مس رفسنجان در لیست مازد این تیم قرار گرفتند.
فعالیت باشــگاه مس رفسنجان در نقل وانتقالات زمســتانی آغاز شده و این 
باشــگاه درصدد جذب چند بازیکن اســت، این در حالی است که تا به امروز سه 
بازیکن هم در لیست مازاد مس قرار دارند. محمد نژادمهدی، مهدی شریفی و رونی 
وانکوای )مهاجم کامرونی( در لیست مازاد تیم مس رفسنجان قرار دارند و مسعود 

شجاعی تمایلی برای ادامه حضور این سه بازیکن در تیمش ندارد.
بر اســاس این گزارش، شجاعی درصدد تقویت تیم مس رفسنجان برای ادامه 

فصل است و اولویت او جذب مهاجم و مدافع است.
سامرهبرکنارشد؛حسینخانیبهمسبازگشت

کاپیتان و سرمربی پیشین تیم فوتبال مس کرمان مجدداً هدایت تیم فوتبال 
این باشگاه را برعهده گرفت.

هیئت  مدیره باشگاه مس کرمان پس از تقدیر از زحمات علی سامره، تصمیم 
به تغییر سرمربی تیم گرفت و فرزاد حسین خانی را به عنوان سرمربی جدید مس 
کرمان معرفی کرد. او از شــروع تمرینات تیم برای نیم فصل دوم رقابت های لیگ 
دسته یک فوتبال کشور، هدایت این تیم را برعهده خواهد داشت. حسین خانی در 
گذشته هم به عنوان بازیکن و هم سرمربی در این تیم حضور داشته است. او پیش 
از این تجربه هدایت مس کرمان در لیگ برتر را نیز در کارنامه دارد و اکنون برای 

نیم فصل دوم فصل جاری هدایت تیم را برعهده خواهد گرفت.

ازبرخیاقلاموعکسهایشخصیجهانپهلوانغلامرضاتختی
رونماییشد.

همــکاری موزه ملــی ورزش کمیته ملی المپیک و مــوزه هنر ایران به 
مناسبت پنجاه و هفتمین ســالگرد درگذشت جهان پهلوان تختی از برخی 
اقلام و عکس های آلبوم شــخصی وی رونمایی شد. این مراسم سه شنبه 18 
دی ماه از ســوی کمیته ملی المپیک موزه ملی ورزش و موزه هنر ایران در 
کاخ مرمر که در سال های دور رقابت های کشتی پهلوانی جهت انتخاب پهلوان 
کشــور با حضور جهان پهلوان غلامرضا تختی برگزار شده انجام شد. در این 
مراسم برخی اقلام شخصی و همچنین عکس های دیده نشده جهان پهلوان 
تختی با حضور مدیران، قهرمانان، پهلوانان و پیشکسوتان رونمایی شد. ابراهیم 
 جوادی، علی اکبر حیدری و علیرضا استکی از حاضرین در این مراسم بودند. 

از نکات قابل تامل غیبت مدیران وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک بود.

تاجپسازثبتنامدرانتخاباتاعلامکرد

هزینه های فدراسیون فوتبال بیش از ۱۰۰۰ میلیارد است

ورزشی 

 سرویس ورزشی-
وزیــرورزشوجواناندرنشســتتخصصیبا
فدراسیونکشــتیباردیگرازعملکردعلیرضادبیر

تمجیدکرد.
در فاصلــه ۶20 روز مانده به بازی های آســیایی ناگویا، 
نشســت تخصصی فدراســیون ها، دیروز بــا حضور اعضای 
فدراســیون کشتی به ریاســت دنیامالی در محل وزارتخانه 
برگزار شــد. در این جلســه وضعیت و شرایط رشته کشتی 
بــا حضور وزیر ورزش و جوانان مورد بررســی قرار گرفت و 
درخصــوص حضور هرچــه بهتر ورزشــکاران در بازی های 
آسیایی ناگویا بحث و گفت و گو شد. خسروی وفا رئیس کمیته 
ملی المپیک، سیدمناف  هاشــمی معاون توسعه مدیریت و 
منابع، فریبا محمدیان معاون توسعه ورزش بانوان، اسبقیان 
معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفه ای، رغبتی و داورزنی 
مشــاورین وزیر، عابدی محزون مدیرکل دفتر برنامه ریزی و 
نظارت، محمد تابع سرپرست دبیرکلی کمیته ملی المپیک، 
علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی و حسن رنگرز و پژمان 

درستکار در این نشست حضور داشتند.
تقدیربهخاطراستفادهازهوشمصنوعی!

احمد دنیامالی، وزیر ورزش و جوانان در این جلســه با 
تاکید بر نقش مهم کشــتی در سبد مدال آوری ورزش ایران 
در بازی هــای آســیایی، عنوان کرد: ظرفیت کشــتی ایران 
به قدری بالاســت که نباید نگران بازی های آسیایی باشیم و 
می توانیم در هر دو بخش آزاد و فرنگی دو تیم ملی قدرتمند 
داشته باشیم که هر کدام از این تیم ها بتوانند در رویدادهای 

مختلف حضور قدرتمند داشته باشند. 
وی افزود: طبیعتا به دلیل ســهم بزرگ کشتی در سبد 
مــدال ورزش ایران، همیشــه بار روانی زیادی روی رشــته 

کشــتی وجود داشته چرا که این رشته ورزش اول و پرمدال 
مــا در همه میادین اســت. یکی از اهداف ما این اســت که 
این بار روانی را از روی کشــتی برداریم و رشــته های دیگر 
نیز بتوانند در سبد مدال آوری ما حضور داشته باشند. البته 
که در بازی های آســیایی 202۶ ناگویا که به میزبانی ژاپن 
برگزار می شــود، کشتی کار سختی دارد چرا که ژاپنی ها در 
کشــتی پیشــرفت زیادی کرده اند و جدای از برخورداری از 

امتیاز میزبانی، مهم ترین رقیب برای ما محسوب می شوند. 
وزیر ورزش و جوانان با اشــاره به اســتفاده فدراسیون 
کشتی از علم هوش مصنوعی توضیح داد: از فدراسیون کشتی 
به خاطر اقدامی که درخصوص اســتفاده از هوش مصنوعی 

انجام داده، تشــکر می کنم. علیرضا دبیر فقط ظرفیت تولید 
منابع ندارد، بلکه در بحث تولید هوش مصنوعی و فکری نیز 
پیشتاز است و استفاده از هوش مصنوعی می تواند به توسعه 

ورزش ایران نیز کمک کند.
یکی از معضــلات تیم های ملی کشــتی آزاد و فرنگی 
اســتفاده حرفه ای از مکمل های اســتاندارد ورزشی است. 
دنیامالــی درخصــوص حل این مشــکل به لزوم تشــکیل 
دپارتمان مخصوص مکمل ها اشاره کرد و افزود: باید موضوع 
استفاده از مکمل ها را به شکل جدی حل کنیم و با تشکیل 
این دپارتمان از تجارب دیگر کشورها استفاده کنیم. در حال 
حاضر برخی کشورها از مکمل های شیمیایی فاصله گرفته و 

به ســمت استفاده از مکمل های طبیعی حرکت کرده اند. به 
هر شکل باید فکری اساسی درخصوص استفاده ورزشکاران 
حرفه ای از مکمل ها اندیشــیده شــود. این دپارتمان باید با 

همکاری کمیته ملی المپیک تشکیل شود.
توضیحاتیکهدرستکارورنگرزارائهکردند

بر اســاس این گزارش، علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون 
کشتی که به همراه حســن رنگرز و پژمان درستکار در این 
جلسه حاضر شده بود، گزارشی از وضعیت و شرایط کشتی 
کشــور ارائه داد و به بیان نیازها و ضروریات کشــتی برای 

بازی های آسیایی و المپیک 2028 لس آنجلس پرداخت.
پژمان درستکار و حسن رنگرز، سرمربیان تیم های ملی 
کشتی آزاد و فرنگی نیز به بیان نقطه نظرات خود درخصوص 
آماده سازی هر چه بهتر این دو تیم جهت حضور در بازی های 

آسیایی ناگویا پرداختند.
5طلایکشتیدربازیهایآسیاییهانگژو

در نوزدهمین دوره بازی های آسیایی  هانگژو چین کشتی 
با کســب ۵ مدال طلا، 4 مدال نقره و یک مدال برنز به کار 
خود پایان داد تا این مدال ها کمک زیادی به جایگاه ورزش 
ایران کند. برای کاروان کشــتی ایران یونس امامی در وزن 
۷4 کیلوگرم کشتی آزاد، حسن یزدانی در وزن 8۶ کیلوگرم 
کشتی آزاد، محمدهادی ساروی در وزن 9۷ کیلوگرم کشتی 
فرنگی، امین میرزازاده در وزن 130 کیلوگرم کشتی فرنگی 
و امیرحسین زارع در وزن 12۵ کیلوگرم کشتی آزاد به مدال 
طلا، رحمان عموزاد در وزن ۶۵ کیلوگرم کشتی آزاد، امین 
کاویانی نژاد در وزن ۷۷ کیلوگرم کشتی فرنگی، ناصر علیزاده 
در وزن 8۷ کیلوگرم کشــتی فرنگی، مجتبی گلیج در وزن 
9۷ کیلوگرم کشــتی آزاد به مدال نقره و دانیال سهرابی در 

وزن ۶۷ کیلوگرم کشتی فرنگی به مدال برنز دست یافتند.

تأکیدوزیرورزشدرجلسهتخصصیبادبیروهمکارانش

بایدبارروانیراازرویکشتیبرداریم
میتوانیمدرآزادوفرنگیدوتیمملیقدرتمندداشتهباشیم

اردویتیمملیکشتیآزادبزرگســالانروزهای۲۱دیلغایتیک
بهمندراستانمازندرانبرگزارمیشود.

اسامی نفرات دعوت شده به اردوی تیم ملی کشتی آزاد به شرح زیر است:
۵۷ کیلوگرم: علی مؤمنی )مازندران( میلاد والی زاده )مازندران( اهورا خاطری 

)مازندران(  هادی رضایی )قم(
۶1 کیلوگــرم: رضــا مؤمنی )مازنــدران( ابراهیم خواری )مازنــدران( احمد 

محمدنژاد جوان )خراسان رضوی(
۶۵ کیلوگرم: رحمان عموزاد )مازنــدران( عباس ابراهیم زاده )مازندران( علی 

خرمدل )تهران( یاسین رضایی )مازندران(
۷0 کیلوگرم: سینا خلیلی )مازندران( ابراهیم الهی )مازندران(

۷4 کیلوگرم: یونس امامــی )تهران( امیرمحمد یزدانی )مازندران( حســین 
ابوذری )مازندران( علی رضایی )مازندران(

۷9 کیلوگرم: مهدی یوسفی )تهران( علیرضا کریمی )تهران(
8۶ کیلوگرم: کامران قاســم پور )مازنــدران( ابوالفضل رحمانــی )مازندران( 

امیدرضا سهیلی )البرز(
92 کیلوگرم: امیرحسین فیروزپور )مازندران( محمدمبین عظیمی )کردستان(
9۷ کیلوگــرم: مجتبی گلیــج )مازنــدران( ابوالفضل بابالو )تهــران( مهدی 

حاجیلوئیان )همدان( عرفان علیزاده )مازندران(
12۵ کیلوگرم: امیرحســین زارع )مازندران( امیررضا معصومی )گیلان( سید 

مهدی  هاشمی )مازندران( مرتضی جان محمدزاده )آذربایجان شرقی(

دعوت ۳۲ آزادکار به اردوی تیم ملی در مازندران

بازیکنتنیسرویمیزایرانازمسابقاتبینالمللیقطرحذفشد.
دور دوم جدول مقدماتی انفرادی مســابقات تنیس روی میز قطر برگزار شد 
و نیما عالمیان موفق به صعود به دور بعد نشــد. عالمیان در دوره دوم برابر اسناپر 
بازیکن آلمان با نتیجه 3 بر یک شکست خورد و از دور مسابقات کنار رفت. او روز 
گذشته بازیکن قطر را شکست داده بود. نوید شمس دیگر نماینده ایران هم در دور 
نخست جدول مقدماتی حذف شد. نوشاد عالمیان تنها بازیکن ایرانی باقیمانده در 

این مسابقات است که در جدول اصلی به رقابت می پردازد.

حذف نیما عالمیان از مسابقات تنیس  روی  میز قطر

مدیرسازمانتیمهایملیتکواندو،باتاییدخبرایسنامبنیبرقهرمینومداحازتمریناتتیمملیتکواندویبانوانواستعفایمهروزساعی،
گفت:کمیتهفنیامروزچهارشنبهدربارهکادرفنیتیمملیبانوانتصمیمگیریخواهدکرد.

در شــرایطی که اردوی تیم ملی تکواندوی بانوان در خانه تکواندو در حال برگزاری اســت، مینو مداح سرمربی موفق تیم ملی در المپیک پاریس، به دلیل برخی 
از مشکلات به وجود آمده در جریان اردو، اقدام به ترک اردوی تیم ملی به حالت قهر کرد. این اتفاق در حالی رخ داد که مداح از 19 آذر که تمرینات تیم ملی آغاز 
شد تا اوایل دی در محل تمرینات تیم ملی حضور داشت. از سوی دیگر نیز طبق اعلام خبرگزاری ایسنا مهروز ساعی مربی تیم ملی تکواندوی بانوان و خواهر رئیس 

فدراسیون تکواندو نیز استعفای خود را تقدیم مسئولان فدراسیون کرده است.
اصغر رحیمی مدیر سازمان تیم های ملی تکواندو درباره ترک اردوی تیم ملی تکواندوی بانوان از سوی مینو مداح سرمربی تیم ملی، اظهار کرد: ایشان اقدام به 
ترک اردوی تیم ملی کرده و چند روزی است در تمرینات حضور ندارند. دبیر فدراسیون تکواندو، افزود: قرار است کمیته فنی فدراسیون تکواندو فردا چهارشنبه درباره 

این موضوع جلسه داشته باشد تا در این خصوص تصمیم گیری کند.
وی خاطرنشــان کــرد: ما 20 بهمن رقابت های فجیره امارات را در پیــش داریم و تا چند ماه آینده رویداد مهمی نخواهیم داشــت بنابراین فرصت کافی برای 
تصمیم گیری و جمع بندی در اینباره را خواهیم داشت تا در نهایت بهترین تصمیم را اتخاذ کنیم که به سود تکواندو باشد. رحیمی در پاسخ به این سؤال که با توجه 
به قهر سرمربی تیم ملی و اینکه شنیده می شود خانم مهروز ساعی نیز استعفا داده است، هدایت تیم ملی بانوان در تورنمنت فجیره بر عهده چه کسی خواهد بود، 
گفت: خانم صفرپور به عنوان مربی تیم ملی از تجربه بالایی برخوردار است و در صورت تصویب کمیته فنی، 2 یا 3 مربی موفق در لیگ نیز برای مسابقات فجیره به 

کادر فنی اضافه می شوند.

جلسه فوق العاده کمیته فنی تکواندو درباره تیم ملی زنان 

ملیپوشــانکاراتهازپرداختنشدنپاداشوعدهدادهشدهازســویفدراسیونکاراتهبابتصعودبهفینالجامجهانیانتقاد
کردند.

تیم ملی کاراته ایران ماه گذشته در اولین دوره مسابقات جام جهانی که به میزبانی اسپانیا برگزار شد با هدایت سید شهرام هروی بر سکوی نایب 
قهرمانی این مسابقات ایستاد. تیم ملی کاراته ایران در فینال این رقابت ها با ترکیب بهمن عسگری، صالح اباذری، مهدی خدابخشی، مهدی عاشوری، 

محمود نعمتی، مرتضی نعمتی، مهدی شهگل و سجاد گنج زاده مقابل مصر شکست خورد و به عنوان دومی جام جهانی دست یافت.
در شرایطی که شنیده می شود مزدا صوفی سرپرست این فدراسیون به ملی پوشان کاراته در این مسابقات قول داده بود در صورتیکه آن ها بتوانند 
با شکست رقبایشان راهی فینال شوند، به هر کدام از آن ها مبلغ یکصد میلیون تومان پاداش اهدا خواهد کرد اما با گذشت یک ماه هنوز این وعده 

عملی نشده و همین موضوع نیز اعتراض دسته جمعی ملی پوشان کاراته را به همراه داشته است.
دیروز خبرگزاری ایســنا در گزارشی اعلام کرد ملی پوشان کاراته با انتشار یک استوری مشابه در اینستاگرام از عملی نشدن وعده های سرپرست 
فدراسیون انتقاد کردند و خواستار دریافت پاداش خود شدند. از سوی دیگر نیز در حالی که قرار است ملی پوشان کاراته عازم مرحله نخست مسابقات 
لیگ جهانی در فرانسه شوند، فدراسیون کاراته هزینه اسکان ملی پوشان را پرداخت می کند اما از کاراته کاها خواسته هزینه بلیط هواپیما را خودشان 

پرداخت کنند که این موضوع نیز منجر به اعتراض ملی پوشان کاراته شده است.

اعتراض ملی پوشان کاراته به عملکرد سرپرست فدراسیون

صفحه ۹
چهارشنبه ۱۹ دی ۱۴۰۳
۷ رجب ۱۴۴۶ - شماره ۲۳۷۶۷

1- برابــر رای شــماره 1403۶030900100۶۶33 مــورخ 1403/08/1۷ کلاســه 
1402114409001000891 موضوع قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ســاختمانهای فاقد سندرســمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه یک 
قزوین تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای جواد نیکخواه علیائی به شناســنامه 
شــماره ۵2۵ کد ملی ۵889۷۶0191 صادره قزوین )طارم سفلی( فرزند ذبیح اله در 
ششــدانگ یک قطعه باغ به مســاحت 2۷2۷.۵4 متر مربع پلاک شماره فرعی از ۵4 
اصلی واقع در اراضی روســتای یوزباش چای طارم سفلی قزوین بخش 13 حوزه ثبت 
ملــک منطقه یک قزوین )مبایعه نامه عادی خریداری از وراث مالک رســمی مرحوم 
رضا کشــاورز سیاهپوش دارای نسق زراعی و همچنین از نسق زراعی مورث متقاضی 

مرحوم ذبیح الله نیکخواه محرز گردیده است. 
2- برابــر رای شــماره 1403۶030900100۶۶3۵ مــورخ1403/08/1۷ کلاســه 
1402114409001000893 موضوع قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ســاختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه یک 
قزوین تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای جواد نیکخواه علیائی به شناســنامه 
شــماره ۵2۵ کد ملی ۵889۷۶0191 صادره قزوین )طارم سفلی( فرزند ذبیح اله در 
ششــدانگ یک قطعه باغ به مســاحت 13۵4.8۵ متر مربع پلاک شــماره ۵4 اصلی 
واقع در اراضی روســتای یوزباش چای طارم سفلی قزوین بخش 13 حوزه ثبت ملک 
منطقه یک قزویــن )مبایعه نامه عادی خریداری از وراث مالک رســمی مرحوم رضا 
کشــاورز سیاهپوش دارای نســق زراعی و همچنین از نســق زراعی مورث متقاضی 
مرحوم ذبیح اله نیکخواه محرز گردیده اســت. لذا به منظــور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شــود. در صورتی که اشــخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضائی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/03

تاریخ انتشار نوبت دوم:  1403/10/19

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شعبان عسگری- رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه یک قزوین

آگهی  اختصاصی موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی برابر 

ماده ۳ و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف
برابر آراء صادره هیئت محترم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های 
فاقد ســند رســمی مســتقر در واحد ثبتی تصرفات مالکانه فاطمه اصلی به شــماره شناسنامه 
20988 و شــماره ملی 2120209693 صادره از گرگان فرزند موســی متقاضی کلاسه پرونده 
1403114412480001646 در ششــدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده است به 
مســاحت 81/88 مترمربع از پلاک شماره 3- اصلی واقع در اراضی اوزینه بخش 3 حوزه ثبت 
ناحیه 2 گرگان طبــق رای صادره حکایت از تصرفات متقاضی دارد. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله پانزده روز آگهی می شــود از این رو اشــخاصی که نسبت به رای 
صادره فوق الذکر اعتراض داشــته باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را با ذکر شــماره پرونده به این اداره تســلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تســلیم اعتراض به مرجع ثبتی، دادخواست خود را به مرجع ذیصلاح قضائی تقدیم 

و گواهی تقدیم دادخواست را به این اداره ارائه نمایند.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/19                    تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/6

 حجت الله تجری- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک
منطقه دو گرگان شناسه آگهی: 18۶11۵۵

برگ سبز سواری وانت پیکان 1600i به رنگ سفید مدل 
1385 به شماره موتور 11285042318 و شماره شاسی 
 22108652 به شــماره انتظامی991 ق 89  ایران 54 
به نام حســین دهقان نیری به کدملی 4450013999 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

آگهی دعوت از سهامداران شرکت شیمیایی شمین)سهامی خاص( 
شناسه ملی ۱۰۱۰۰۷5۴55۶ و شماره ثبت ۲۹۹۹۶

بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت شیمیایی شمین)سهامی خاص( شناسه ملی 10100754556 و 
شماره ثبت 29996 دعوت به عمل می آید تا در مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده شرکت که در 
تاریخ 1403/11/01 ساعت 9 صبح، به آدرس: تهران، اسلامشهر، کیلومتر 24 جاده ساوه، جنب پمپ 
بنزین سالور، علی آباد طپانچه، خیابان صنعت، پلاک 2، شرکت شیمیایی شمین جهت تصمیم گیری 
در خصوص دستور جلسه زیر برگزار می گردد، حضور به هم رسانند: دستور جلسه: 1- تصویب 
صورت های مالی منتهی به 1402/12/29، 2- انتخاب بازرس اصلی و علی البدل 3- انتخاب روزنامه 

هیات مدیره شرکت شیمیایی شمینکثیرالانتشار شرکت.

رونمایی از برخی اقلام و عکس های شخصی 
جهان پهلوان تختی

* در نشست دیروز اعضای هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک که در محل فدراسیون تکواندو برگزار شد، در مورد انتخاب 
سرپرســت کاروان اعزامی به بازی های آسیایی جوانان تصمیم گیری شــد. بر این اساس علیرضا پاکدل رئیس فدراسیون 
هندبال به عنوان سرپرست این کاروان منصوب شد. بازی های آسیایی جوانان سال آینده به میزبانی بحرین برگزار می شود.
* نخســتین مرحله از رقابت های انتخابی تیم ملی دوومیدانی بزرگسالان جهت حضور در بازی های کشورهای اسلامی و 
مســابقات قهرمانی آسیا اوایل بهمن ماه سال جاری در استان بوشهر برگزار می شود. بر همین اساس با دعوت فدراسیون 
دوومیدانی، ورزشــکاران طی روزهای 2 بهمن ماه در بخش آقایان و 4 بهمن ماه نیز در بخش بانوان با یکدیگر به رقابت 
خواهند پرداخت. اسامی نفرات در حالی از سوی فدراسیون اعلام شده که نام حسین رسولی در پرتاب دیسک در بین آنها 
دیده نمی شــود. فعالیت های رســولی پس از انتقاداتی که طی یکی دو هفته اخیر نسبت به فدراسیون دوومیدانی داشته، 
منجر به تعلیق این ورزشــکار از ســوی کمیته انضباطی شده اســت و به همین دلیل نامش در مسابقه انتخابی تیم ملی 

دیده نمی شود.
* نخستین اردوی تدارکاتی تیم ملی بدمینتون زیر نظر نیکزاد شیری، محمدرضا مطیع و محمدرضا خانجانی سرمربی و 
مربیان تیم در سالن اختصاصی فدراسیون بدمینتون در تهران برگزار می شود. در این اردو 8 ورزشکار برتر جوان به نام های 
مهدی انصاری، نیما رســتم پور، فرزین خانجانی، محمد زرچی، صدرا صادقی، علیرضا قاســمی، علی حیاتی و امیرحسین 
حسنی جهت شرکت در چلنج بین المللی از استان های تهران، زنجان، خراسان رضوی، کرمانشاه حضور دارند. اردوی بعدی 

تیم ملی بدمینتون در استان سمنان میزبان مسابقات بین المللی فجر برگزار می شود.
* ســرمربی و مربی تیم ملی والیبال کشورمان برای جلسه حضوری با رئیس فدراسیون، امضای رسمی قرارداد همکاری 
و حضور در نشست خبری به ایران سفر خواهند کرد. بر اساس برنامه ریزی انجام شده روبرتو پیاتزا سرمربی ایتالیایی تیم 
ملی والیبال ایران برای جلسه حضوری با سیدمیلاد تقوی رئیس فدراسیون والیبال صبح روز دوشنبه یکم بهمن ماه وارد 
تهران خواهند شــد. برنامه ریزی نهائی برای رویدادها و فعالیت های تیم ملی والیبال کشــورمان در سال آینده، بازدید از 
امکانات والیبال ایران، امضای رســمی قرارداد همکاری و همچنین حضور در نشست خبری از مهم ترین برنامه های پیاتزا 
در سفر یک روزه اش به تهران خواهد بود. همزمان با سفر پیاتزا، توماس توتولو مربی تیم ملی والیبال ایران نیز برای انجام 

هماهنگی، برنامه ریزی لازم و حضور در جلسات در تهران حضور خواهد داشت.

خواندنی از ورزش ایران

کنفدراسیونفوتبالآسیاجزئیاتمربوطبهتاریخ
ومکانبرگــزاریبازیهایدورهبعدیجامملتهای

قارهکهنرااعلامکرد.
نوزدهمین دوره رقابت های جام ملت های آســیا دو سال 
دیگر به میزبان عربســتانی ها برگزار خواهد شد. طبق اعلام 
کنفدراسیون فوتبال آسیا، این رقابت ها از روز هفتم ماه ژانویه 
سال 202۷ آغاز و در تاریخ پنجم فوریه به پایان خواهد رسید.
میزبانی مســابقات به ســه شــهر ریاض، جده و الخُبَر 
واگذار شــده که در میان آنها شــهر ریاض با ۵ ورزشــگاه؛ 
ملک فهد )ملک فهد اســپورتس ســیتی(، اول پارک )ملک 
سعود یونیورسیتی- ورزشــگاه خانگی تیم النصر(، ورزشگاه 
محمد بن ســعود )شــاهزاده محمد بن ســلمان(، کینگ دام 
آره نا )المملکة- ورزشــگاه خانگی الهلال( و ورزشگاه الشباب 

)شــاهزاده فیصل بن فهد- ورزشگاه خانگی تیم الشباب( بیشترین سهم را دارد. دو ورزشگاه شهر جده یعنی ورزشگاه ملک 
عبدلله )ملک عبدلله اســپورتس سیتی- ورزشگاه خانگی تیم های الاتحاد و الاهلی( و امیر عبدالله )شاهزاده عبدالله الفیصل 
اسپورتس سیتی( به اضافه ورزشگاه تازه تأسیس الخبر دیگر استادیوم های پذیرایی کننده از 24 تیم برتر قاره آسیا خواهند 
بود. تاکنون 18 تیم جواز حضور در جام ملت های آسیای 202۷ را کسب کرده اند و چهره ۶ تیم باقی مانده در دور پایانی 
 مرحله مقدماتی این رقابت ها در ماه مارس ســال 202۵ مشــخص خواهند شــد. مرحله گروهی مسابقات شامل ۶ گروه 

4 تیمی خواهد بود.

 اعلام رسمی زمان آغاز و شهر های میزبان 
جام ملت های فوتبال آسیا ۲۰۲۷

پرسپولیس در حال از دست دادن روزهای تأثیرگذار و طلایی
بعدازجداییخوانکارلوسگاردیوازجمعسرخپوشــان،باشگاه
پرسپولیسهنوزنتوانســتهجانشینویرابهخدمتبگیردوبهنظر
میرسداختلافاتداخلیباشگاه،بزرگترینمانعدراینمسیراست.

با جدایــی خوان کارلــوس گاریدو از پرســپولیس، این باشــگاه هدایت 
سرخ پوشان را تا پایان نیم فصل به کریم باقری سپرد. پیروزی سرخ پوشان در 2 
بازی پایانی نیم فصل برابر خیبر خرم آباد و هوادار سبب شد تا مسئولان باشگاه 
پرسپولیس و برخی از پیشکسوتان این تیم خواهان ادامه کار باقری روی نیمکت 

سرخ پوشان تا پایان فصل باشند.

اگر چه باشــگاه پرســپولیس از همان ابتدا علاقه مند به ادامه همکاری با 
باقری به عنوان ســرمربی بود اما این مربی با موضوع فوق مخالفت کرد. باقری 
در چندین نوبت در نشســت های خبری خود علی رغم اصرار باشگاه و حمایت 
پیشکسوتان، اعلام کرد تنها تا پایان نیم فصل هدایت قرمزها را برعهده خواهد 
داشــت و باشگاه پرسپولیس باید به دنبال سرمربی بزرگ برای نیمکت این تیم 

باشد.
شــنیده ها از این موضوع حکایت دارد که برخی مدیران باشگاه پرسپولیس 
به ویژه رضا درویش مدیرعامل باشگاه در تلاش هستند تا برای جبران اتفاقات و 

حواشی نیم فصل اول، سرمربی رزومه دار و خارجی را برای قرمزها انتخاب کنند 
اما برخلاف نظر درویش، اطرافیان وی به ویژه پیشکسوتان پرسپولیس، مخالف 
حضور سرمربی خارجی هستند و از مدیریت باشگاه خواسته شده تا به مربیان 
داخلی میدان داده شــود. همچنین گفته می شود برخی از اعضای هیئت مدیره 

باشگاه نیز علاقه مند به جذب مربی داخلی هستند.
همین اختلاف به وجود آمده تا این لحظه باعث شده تا سرخ پوشان نتوانند 
بعد از جدایی گاریدو، ســرمربی جدید خود را معرفی کنند و پرسپولیس مانند 

ابتدای فصل، در حال از دست دادن روزهای تاثیرگذار و طلایی است.

رئیسفدراسیونفوتبالمیگویداینفدراسیون
ازفیفاوAFCدرآمدهایقابلتوجهیدارد.

مهدی تاج بعد از ثبت نام در انتخابات فدراسیون فوتبال 
و انتخاب مهدی محمد نبی و بهاروند به عنوان نواب رئیس 
اظهار کــرد: من با این تیم قبلا کار کرده ام و فکر می کنم 
دوره ای را طی کردیم و فکر می کنم این افراد مفید هستند. 
او درباره اینکه با توجه به نرخ قیمت ارز چطور می خواهد 
فدراسیون فوتبال را اداره کند، گفت: کمک دولت به ما یک 
شانزدهم هزینه های ما است. بیش از 1000 میلیارد تومان 
هزینه های ما است. پول داوری و مسائل زیادی داریم. باید 
از فیفا و AFC اســتفاده کرد. ما امســال و پارسال بهترین 
اســتفاده را از این مجموعه ها داشــتیم و تیم ملی ما هم 
بــه جام جهانی صعود کرده و مبلغی را هم از این طریق به 
دســت  خواهیم آورد. هر کسی رئیس فدراسیون شود این 

پول به حساب فدراسیون خواهد آمد.
رئیس فعلی فدراســیون فوتبال در ادامه گفت: تقریبا 

در تلاش هستیم پول های بلاکه شــده را آزاد کنیم. 3.۵ 
میلیون دلار از صداوســیما به نیابت از فیفا گرفتیم و فیفا 
هم این پول را در حســاب ما آورد. فاکتورهایی هم داریم 
که برای AFC و فیفا ارســال می کنیم که از حساب های ما 

پرداخت می کنند. 
او درباره موضوع VAR هم گفت: ما شــش دســتگاه 
آوردیم. این دستگاه ها برای شرکت EVS است که بهترین 
در دنیا اســت. این دســتگاه ها را از فیفــا گرفتیم و هیچ 
معامله ای در آن نبوده و هیچ پولی پرداخت نشده و رایگان 
آوردیم. قرار بود شش دستگاه چینی بیاید که آقای مخبر 

بودجه آن را تامین کرده بودند اما به نتیجه نرسید.
 او درباره انتخابات فدراســیون فوتبــال توضیح داد: 
افراد زیادی ثبت نام کرده اند و من از حضور افراد استقبال 
می کنم. هر کسی بیاید و کمک کند دستش را می فشاریم 
اما قوانینی وجود دارد که در اختیار ما نیست و این قوانین 
باید رعایت شــود. تاج درباره اینکه برنامه اش برای وصول 

حق پخش تلویزیونی چیســت هم گفــت: حق پخش در 
میسر خوبی است و هر کسی رئیس شود باید از این فرصت 
اســتفاده کند چون صداوسیما متقاعد شده که به فوتبال 
کمک کند. بیش از 8 جلســه برگزار کردیم و ارزیابی همه 

این است که این قانون اجرائی شود.
تاج در بخش دیگــری از صحبت های خود هم گفت: 
در بهمن گروهی از استرالیا می آیند که ورزشگاه های ما را 
ممیزی کنند و تایید کنند. از یک ســال قبل می دانستیم 
و بــه دنبال حل مشــکلات بودیــم و حتــی گفتم اگر 
ورزشــگاه های ما تایید نشود در برگزاری بازی های داخلی 
هم دچار مشکل می شویم. همه دست به دست هم دادند 
و ستادی تشکیل شد و الان 1۶ ورزشگاه ما تایید می شود. 
تنها ورزشــگاهی که از قبل از انقلاب است و در آن لیگ 
برگزار می کنیم ورزشگاه آزادی است که مقاوم سازی شده 
است که آن  هم یکی از بهترین ورزشگاه های موجود کشور 

است.


